
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-173/1 
Podgorica, 01.02.2019. godine

Z A P I S N I K
sa 221. sjednice Savjeta, održane 1. februara 2019. godine

Dvjesta dvadest prva sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: SAEM) je 
počela u 13:05 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Ranko Vujović,
2. prof. dr Saša Knežević,
3. Edin Koljenović,
4. Rajko Todorović i
5. Budimir Damjanović.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Abaz Džafić -  direktor Agencije, Jadranka 
Vojvodić, Sunčica Bakić - pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditelj ka službe za odnose sa javnošću i 
opšte poslove i Ranka Novaković - sekretarka SAEM-a.

Rad sjednice su pratili mediji.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik Ranko Vujović.

Usvojen je sljedeći
DNEVNI RED:

1. Zapisnici sa 219 i 220. sjednice;

2. Predlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o uslovima i postupku izdavanja 

odobrenja za pružanje audiovizuelnih medijskih usluga na zahtjev;

3. Predlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o programskim standardima u 

elektronskim medijima i

4. Razno

a. Zahtjev Odbora za dalju reformu izbornog i drugog zakonodavstva Skupštine CG.

• Tačka 1: Zapisnici sa 219 i 220. sjednice 
Zaključak:

Usvojeni su zapisnici sa 219 i 200. sjednice.
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• Tačka 2 i 3: Predlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o uslovima i postupku 
izdavanja odobrenja za pružanje audiovizuelnih medijskih usluga na zahtjev i Predlog 
Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o programskim standardima u elektronskim 
medijima

Predloži Pravilnika su bili na javnoj raspravi do do 15. januara 2019.g. U toku rasprave pristigle su 
primjedbe i sugestije tri emitera („TV Nova M" ,,TV Vijesti" i „TV Pink") i dva pružaoca AVM usluge na zahtjev 
(„Extra TV" i „Telemach"). AEM je dostavila tabelarni prikaz dostavljenih komentara kao i inovirane predloge 
pravilnika. Ponovio je da su izmjene motivisane zaštitom maloljetnika od TV sadržaja koji mogu štetiti 
njihovom sveukupnom razvoju. Pružaoci AVM usluge na zahtjev dužni su da za programske sadržaje koji 
mogu štetiti razvoju maloljetnika, u periodu od 06 do 23 sata, aktiviraju mjere roditeljske kontrole takvih 
sadržaja (pinovanje, odnosno omogućavanje pristupa sadržaju samo uz korišćenje PIN koda). Ove mjere se 
odnose na programske sadržaje koji se distribuiraju u okviru osnovnog paketa programa. Rok za primjenu 
Pravilnika biće 30 dana.

Edin Koljenović je kazao da aktivnosti oko izmjena pravilnika treba shvatiti kao posljedicu ozbiljnog 
pristupa Agencije i Savjeta ovoj temi. U prethodnoj godini posvećena je velika pažnja zaštiti maloljetnika i 
realizovan je niz aktivnosti, od medijske kampanje u saradnji sa UNICEF-om u Crnoj Gori, koja je bila 
značajna i za maloljetnike i za roditelje, do konkretnog jačanja kapaciteta, kada su se organizovali treninzi za 
novinare. Izražava zadovoljstvo da je bilo zainteresovanih emitera i operatora koji su dostavili veliki broj 
prijedloga, koje je SAEM sa velikom pažnjom pregledao i, u skladu sa zakonom, prihvatio određeni broj. Na 
kraju daje podršku i saglasnost na predloge pravilnika.

Jednoglasno je usvojen Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o uslovima i postupku 
izdavanja odobrenja za pružanje audiovizuelnih medijskih usluga na zahtjev.

Jednoglasno je usvojen Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o programskim standardima u 
elektronskim medijima. Pravilnici će se oblaviti u Službenom listu CG i na sajtu AEM.

• Tačka 4: Razno
a) Zahtjev Odbora za dalju reformu izbornog i drugog zakonodavstva Skupštine CG
Odbor za dalju reformu izbornog i drugog zakonodavstva Skupštine CG je poslao dopis u kome traže od 

AEM da ukaže na sve nedorečenosti i nedostatke u važećim propisima koji otežavaju njihovu primjenu i 
smjernice za dalje izmjene.
Zaključak:

Zadužuje se AEM da pripremi odgovor na Zahtjev Odbora za dalju reformu izbornog i drugog 
zakonodavstva Skupštine CG.

Sjednica je završena u 13:40 sati. Sa sjednice će se poslati saopštenje za medije.

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik
sije za elektronske medije
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